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Jelentés 

a Városüzemeltetési, Intézményműködtetési , Köztisztasági és Közrendvédelmi Bizottság 
interpellációval kapcsolatos vizsgálatáról 

Tisztelt Bizottság! · 

Dr. Pintér Gábor önkormányzati képviselő interpellációt nyújtott be Németh Angéla 
polgármester asszony felé „Úttalan utakon avagy mikor kezdődik el az Erdőkerülő és a 
Zsókavár utca felújítása?" címmel, a Képviselő-testület 2018. november 27-i ülésére. 

A Képviselő-testület az 550/20 18. (XI.27.) ök. számú határozatával úgy döntött, hogy az 
interpellációra adott választ nem fogadja el, majd az 551 /2018. (Xl.27.) ök. számú 
határozatával a Városüzemeltetési, Intézményműködtetési, Köztisztasági és Közrendvédelmi 
Bizottságot (továbbiakban: Bizottság) jelölte ki a Képviselő-testület és szervei szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 28/2012. (VII.2.) önkormányzati rendelet 55. § (6)-(7) 
bekezdései szerinti vizsgálat lefolytatására. 

A Fővárosi Önkormányzat kezelésében lévő főútvonalak, közutak és közterületek kije lö lésérő l 
szóló 432/20 12. (XII. 29.) Korm. rendelet meghatározza azokat az útvonalakat, amelyek 
kezelését a Fővárosi Önkormányzat közútkezelő cége a Budapest Közút Zrt. látja el. Ezek 
egyrészt a Fővárosi Önkormányzat tulajdonában lévő utak, másrészt azok, amelyek kiemelt 
szereppel bírnak, mert rajtuk a közösségi közlekedés járművei közlekednek. 

A kerület kiemelt útjai, gyűjtő útjai j elentős telítettségüek, az intenzív használat következtében 
sokkal több ráfordítást igényelnek, mint amennyit a Főváros i Önkormányzat az elmúlt 
évtizedben tett az állapotukért. Mert valljuk be, ez igen kevés volt. Elmondható, hogy a gyenge 
minőségű kátyúzáson kívül más nem történt ezeken az utakon. 

A közösségi közlekedés járművei által használt utakon a minőségi romlás kiemelten 
jelentkezik, ilyen a Zsókavár utca és Erdőkerülő utca is. A BKK 20 14-201 5-ben elkészíttette 
ezen utakra vonatkozó engedélyezési és kiviteli terveket, amiket két lakossági fórumon is 
bemutattak a kerületi lakosság részére. A tervek címkéjén a beruházás megnevezéseként a 
következő cím szerepelt: „2015. évben felújítandó útvonalak engedélyezési és kiviteli terve". 

A lakossági bemutató óta nem történt el őrelépés a Főváros részéről , habár sokszor jelezte az 
Önkormányzatunk a felújítás fontosságát. 

Hajdu László polgármesterként 2018 márciusában előterjesztést készített a Fővárosi 

Önkormányzat Közgyűlése elé, amelyben az előrelépést szorgalmazta több út esetében. Ennek 
eredményeként a Városfejlesztési, Közlekedési és Környezetvédelmi Bizottság a májusi 
ülésén döntött arról, hogy támogatja a Zsókavár utca és Erdőkerülő utca felújításának és 
forgalomtechnikai á talakításának kivitelezését, ahhoz a forrás rendelését a 2019. évi 
költségvetésben. Az, hogy a két út felújítására a Főváros 201 9. évi költségvetésében a 
fedezet biztosításra kerül-e, a Főváros i Közgyűlésben ülő döntéshozókon és persze a 
tervezetet összeállító és beterjesztő vezetőkön múlik. 



A XV. kerületi Önkormányzat minden évben lehetőségéhez képest jelentős, több mint 200 
mill ió forint forrást biztosít a kerületi kezelésű utak felúj ítására, fenntartására. Ezen fe lül évről 
évre jelentős mértékben növeli a közterületi parkolók számát, amire az intenzívebben lakott 
lakótelepeken kiugróan magas az igény. Részt vállal a Főváros feladataiban is 
gyalogátkelőhelyeket létesít, jelentős forgalmi beavatkozásokhoz készíttet terveket. 

A kerületben több olyan, kiemelten rossz állagú útszakasz, illetve balesetveszélyes, vagy a 
rendeltetésére alkalmatlan csomópont található, amely a Fővárosi Önkormányzat tulajdonában, 
vagy kezelésében található. Ilyen a Rákos út és a Pozsony utca is, ahol intenzív a busz és a 
gépjármű forga lom, illetve a Pozsony utca villamos forgalmat is bonyolít. A Rákos út 
megújítása érdekében az Önkormányzat a TÉRKÖZ pályázaton indult, de a Főváros 
Közgyűlésének döntése alapján nem kapott támogatást a megvalósításhoz. Pedig a hatályos 
előírások szerint az út helyzetének halaszthatatlan rendezése a Fővárosi Önkormányzat 
feladata, kötelezettsége lenne. Az Eötvös utca jelentős része, a Károlyi Sándor utca, a 
Közvágóhíd utca telj es szakasza szintén fővárosi kezelésű, de ott sem történik a silány 
minőségű kátyúzáson kívül más beavatkozás. A nap telítettebb i dőszakaiban mára szinte 
működésképtelen az M3 bevezető - Szerencs utca csomópontja, de ugyanez igaz a Késmárk u. 
- Rákospalotai határút, a Károlyi Sándor út - Közvágóhíd utca - Töltés utca, a Szerencs utca -
Pázmány Péter utca csomópontjaira. Ezek rendezése szintén a Főváros alapfeladatai közé 
tartozik. 

Önkormányzatunk vezetése és a Hivatal szakemberei rendszeres munkakapcsolatban vannak a 
Fővárosi Önkormányzat, valamint az utakkal, közlekedési hálózattal foglalkozó Cégei, a BKK 
és a Budapest Közút Zrt. szakembereivel, vezető ivel. Folyamatos a személyes és írásbeli 
kommunikáció. A problémák megoldásának sok esetben a gátja a Főváros Közgyűlés i szintjén 
a pozitív döntések elmaradása. 

Több út felújítása érdekében Németh Angéla polgármester előterjesztést készített a Fővárosi 
Közgyűlés elé 20 19. január elején és kérte a halaszthatatlan felúj ításokhoz a szükséges fo rrás 
biztosítását. Az előterj esztés tárgya többek között a Zsókavár utca és az Erdőkerülő utca 
felújításának halaszthatatlan állapota és a 2019 évi Fővárosi Közgyűlésben a forrás biztosítása, 
de ki tért a Rákos út állapotára, a Rákospalotai határútra és a Deák utcára. Ezt az előterjesztést a 
Közgyűlés arra sem méltatta, hogy napirendre vegye. 

Kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy a jelentésben rendelkezésre álló információkra teki ntettel 
javasolja a Képviselő-testületnek, a polgármester bizottsági jelentéssel kiegészített 
interpellációra adott eredeti válaszának elfogadását, mivel a vizsgált dokumentumok az 
interpellációra adott választ erősítették meg. 

Kérem az interpellációra adott válaszaim szíves elfogadását. 

Budapest, 201 9. február 1.~: .. ". 

~ l~~„,y: 
irály Csa 

Városüzemeltetési, Intéz ényműködtetési, 

Köztisztasági és Közrendvédelmi Bizottság elnöke 
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(1) Jegyzői láttamozás: 2019. február ". {q,:." Aláírás: „„„„„„„„.J„„„. „„„„„„ 

(2) Mellékletek : 

1. Dr. Pintér Gábor önkormányzati képviselő interpellációja 

2. Németh Angéla polgármester interpellációra adott válasza 

3. Képviselő-testület 550-55112018. (Xl.27.) ök. számú határozatai 

Határozati javaslat: 

A Bizottság a jelentésben ismertetett információk alapján úgy dönt, hogy a „Úttalan utakon 
avagy mikor kezdődik el az Erdőkerülő és a Zsókavár utca felújítása?" című, 2/96-212/2018. 
iktatószámú interpellációra adott, a . . .. ikt. számú jelentésben foglaltakkal kiegészített eredeti 
polgármesteri válasz elfogadását javasolja a Képviselő-testületnek. 

Felelős: 

Határidő: 

a bizottság elnöke 
20 19. február 18. 

A határozati javaslat elfogadásához egyszerű szavazattöbbség szükséges! 

Jogszabályi hivatkozás: a Budapest Főváros XV kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat Képviselő-testületének 281201 2. (VII. 2.) önkormányzati rendelete 55. § (8) 
bekezdése. 
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KÉPVISELŐJE 

INTERPELLÁCIÓ 

(SzMSz 53.§) 

„ 53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 

alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 

interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

/\z interpelláló neve: Dr. Pintér Gábor 

Az interpelláció tárgya: Úttalan utakon m·agy mikor kezdődik cl az Erdökerülö és a Zsókavár utrn 

felújítása'? 

Az interpellált ne\'C: Németh Angéla polgúrmestcr 

A Képvi se lő-testület ülésének időpontja: 2018. november 27. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 20 18. november ~, [ ' . 

/fo~ 
Átadó 

A7. intcrpclhíció t:trtalma 

Tisztelt Polgúnnester Asszony! 

Bizonyára sokan emlékeznek arra az önkormányzati szórólapra. melyben Hajdu László. a 

Demokratikus Koalíció politikusa és Ön. mint a pá11 által támogatott polgánnestcr-jclölt azt a 

hírt terjesztettl.!. hogy elödj<.: kiharcolta az Erdőkerülü és a Zsókavár utca régóta várt 

felúj ítását. A tújékoztató szerint a föváros 200 millió forintot biztosít a munkálatokra. to,·ábbá 

a beruházás 2019-bcn megkezdődik. A valóság és a tények azonhan mást mutatnak. 1\ 

1 
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föpolgármester-hel yettestöl kapott tájékoztatás szerint csak a 2019 utánra tervezett 

útfelújítások között szerepel ez a projekt. 

A kerületi lakosok szempontjából sajnálatos. hogy ez a szórólap len az Ön bemutatkozása. mint 

frissen megválasztott XV. kerületi polgám1ester. Nehezen képzelhető el sikeres együttműködés a 

fővárossal, mivel ezzel a kampán)'fogással Ön eleve hiteltelenné tette magát mind a föváros 

vezetöi, mind a kö:.l:gyülés tagjai előtt. Tette ezt annak ismeretében, hogy még további fóvárosi 

utak állnak a ,,felújítási várólistán": a Pozsony utca, Rákos út, Eötvös utca etc. 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

A következő kérdésekre várom válaszát: 

1. Mikor kezdőd ik el az Erdőkerülő és a Zsókavár utca felújítása? 

2. Mit kíván tenni a ketületi utak rendbe tételéért? Mikor fog sor kerí.ilni a Pozsony utca, a 

Rákos út. az Eötvös utca felújítására? 

3. A tények ismeretében. hogyan képzeli el a sikeres együttműködést a Főváros és a kerület 

közön? 

Várom megt isztelő válaszát. 

/7y)/7~ 
Dr. Pintér Gábor ./ 

önkormányzati képviselő (Fidesz-KDNP) 

2 
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Budapest Főváros XV. kerületi Önkormúnyzat 

POLGÁRMESTER J ll:'ll<lp 

11 53 llr .. 110,·~ka i u. 1-3. • 1611 1 llr . l'f. ~e •. • Id.: .l05-Jl.l6 • I J\.: .l07-7.1hll • pn lc:.irn11:,1.:r c1hp" h11 • """ ·hP''·hu 

T<lrgy: Vúlasi'. interpellú<.:iúra 

Dr. Pintér Gábor, önkorm:ínyzati képvise lő 
részére 

Tisztelt Képvise lő Úr! 

i\ehéz fe ladat komol yan , ·enni egy olyan kérdést. amely mg~ alap,·etö té,·edésen. ,·agy 
szúndékos krd it~s1.·n alapul. /\jelzett si'órólar ugyanis 2018 j úl iusúban jeleni meg. !\ kerükti 
Yúlasztó polgárok bi zalmából én ,·iszont 2018. szeptember .30-iin győztem le a FIDESZ
KDNP jelöltj~l a1. idöl\özi polgármcster-\·úlas;:tóson. /\za1:. a jeli.d t szóró lap nem lchell'lt a:t. 
én .. fri ssen megválasztott·· polgármesteri bemutatkozásom. Ha <.:sak nem vagyok képes az 
idöutazásrn. Ennyi re tudom l\omolyan venni az On crölködö k~n.kséL is. 

Tcrm~szctc.:scn Ön bárkitől kérdezhet. így a fó polgárrnester-helyelles úrtól is. Valósi'.ínükg 
meglepi. dc az első komoly egyeztetésemet Tarlós lst,·án. föpolgánnester úrral fólytattam le 
szeptember ~0-á t követően. !\ 2 és lel órás négys7.cmközti megbeszé lésen áttekintettük a 
Fövúros és a kerület szúmúra is fontos ügyeket. Arró l nem esett szó kel tünk köLött. hogy 
ezen túl a tüpolgármester helyettese lesz az illetékes a kerületünk ügyeiben./\ találkozót azza l 
zárt uk. hogy ezu tán is őrizzük a Fövúros vczctöjc és a kerü ldi.ink közötti jó ,·ismnyt. 

V~gczctül két dologra hi,·om lel a tigyclm0t. l la cnn: ire beágyazott a t'öváros i konnánypáni 
\·ezetésbe. akkor arra kérem, jelezze kapcsolatainak. hogy a7 öss7cs Ön által jelzett utca 
fejlesztése csak az ő döntésükön múl ik. hi szen mimkg.yik a Födros kc1elésébc11 úll. Mi 
minJenL megtettünk már a fej lesztése!\ ér<lckébcn. amit tö lünk !\értek. 

Másodszor pedig: a Soros-ten· nem létezik. Önök mégis mil liárdokc!rt konzul táltak ró la. 
Elköltöttek mús mil liárdokat a nyugdijakról szóló l\onzultúcióra. majd rninJen t"elhata lmazús 
nélkül eh ·ették a magánnyugdíjakat. Még több milliárdot !\öltöttek a gazdasági konzultációra. 
most mégis gyakorlatilag tönkreteszik a Cafctéria-rcndszert. Sok-sol\ mi 11 iárdot költöttek 
Brüsszel megállítására is. dc az uniós forrásokat jól fogadjúk. 

Szórni. mielött bárkit is számon kér a hitelességrő l. kérem. nézzen körül a saját és pártja háza 
táján! 

Budapest. 2018. november !.:!.·· 

'-',f \. ·rK,t)... A~ll._ f 
l\émcth Angéla 

polgárm~:s ter 



Előterjesztés 3. melléklete 

Úttalan utakon, avagy mikor kezdődik el az Erdőkerülő és a Zsókavár utca felújítása? 
(Ikt.sz. 2/96-212/2018. sz. anyag) 

dr. Pintér Gábor képviselő az „Úttalan ulakon, avagy mikor kezdődik el az Erdőkerülő és a 
Zsókavár utca felújítása? " című interpellációra adott polgármesteri választ nem fogadta el. 

550/2018. (XI.27.) ök. számú határozat 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a 2/96-212/a/2018. iktatószámú, a „Úttalan utakon, avagy mikor 
kezdődik el az Erdőkerülő és a Zsókavár utca felújítása?" című interpellációra adott 
választ nem fogadja el. 
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 7 ellenszavazat, 5 tartózkodás) 

551/2018. (XI.27.) ök. számú határozat 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a 96-212/a/2018. iktatószámú, „ Úttalan utakon, avagy mikor kezdődik 
el az Erdőkerülő és a Zsókavár utca felújítása? " című interpellációra adott válasz 
kivizsgálására a Városüzemeltetési, Intézményműködtetési, Köztisztasági és 
Közrendvédelmi Bizottságot jelöli ki. 
Felelős: a Bizottság elnöke 
Határidő: a Képviselő-testület 2019. február havi munkaterv szerinti ülése 
(Jogszabályi hivatkozás: 2812012. (V/1.2.) önkormányzati rendelet 55. § (6) és (7) bekezdése) 

(Szavazati arány: 21 igen szavazat, egyhangú) 


